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GENERALFORSAMLING 

i Vængernes beboerlaug 

torsdag den 23. oktober kl. 19:00 i kantinen på Favrdalskolen. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Godkendelse af regnskabet. 

4. Fremlæggelse af budget. 

5. Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen foreslår uændret 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer, bestyrelsessuppleanter, revisorer og 

revisorsuppleanter:  

2 bestyrelsesmedlemmer: Ingrid Lauritzen (modtager ikke genvalg) 

Tommy Völcker (modtager genvalg) 

Holger Sørensen (modtager genvalg) 

2 bestyrelsessuppleanter 

2 revisorer 

1 revisorsuppleant 

8. Valg af stående udvalg: 

Sct. Hans udvalg. 

9. Eventuelt. 

Referat: 

Ad 1. Oldermand Kim Sand bød velkommen og derefter gik vi til 1. punkt på dagsordenen. 

Valg af dirigent: Brian Jørgensen. 

Ad 2. Bestyrelsens beretning, som bestod af følgende hovedpunkter: 

· Forårsrengøring 

· Stofa 

· Indbrud 

· Affald 

· Parkering 
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Stofas gravning i området har medført arbejde for Oldermanden, idet det hele startede uden 

kontakt til Vængernes Beboerforening. Efter endt nedgravning af fibernettet blev området 

reetableret. Disse afleveringsforretninger efter gravearbejdet har ikke været tilfredsstillende. Stofa 

har derfor lovet  en gennemgang i marts 2015. 

Følgende delstrækninger er endnu ikke i orden: 

Fortov ved 304 er kritisk og oldermanden er med i denne aflevering. 

Kloakkerne er fulde af sand  - Vængernes beboerforening håber at Stofa betaler for noget af 

udgifterne. 

Indbrud: Der er et stigende antal indbrud i området. Gode råd: tag kontakt med naboer om at 

stille biler i indkørslen, tømme postkasser, tilmelding via trygfonden til nabohjælp, tænd lys, når 

du ikke er hjemme. 

Affald: Hundeejere må samle op og tage det med hjem i skraldespanden. Hunde føres i snor.   

For at værne om naturen og dermed også området, må dåser, juicebrikker, cigaretskod og lign. 

affald også tages med hjem i egen skraldespand. 

Parkering på fortovene. Politiet kan håndhæve forbuddet.  

Legepladsen. Tommy forlagde planer for området. Der spørges ind til hvornår legepladsen bliver 

en realitet. Der er søgt om midler fra kommunen, men nu venter vi på kommunens svar. 

Derudover mangler vi at få svar fra kommunen vedr den anden legeplads, som vi ikke har fået 

skøde på. 

Ad 3. Regnskab: Kasserer gennemgik regnskabet og kommenterede udgifterne. 

Der ønskes en oplysning vedr. fejning. Bestilling af fejning sker på foranledning af bestyrelsen. 

Tidligere havde foreningen en separat asfaltkonto. Dette ønskes igen. Det skal fremgå af 

regnskabet, hvor stort et beløb af kontingentet, der afsættes til den øremærkede asfaltkonto. Det 

skal desuden fremgå hvilken konto, der er asfaltkontoen.  

Finn Larsen mener at foreningen skal have mere i rente for pengene. Han taler med kassereren om 

mulighederne.  

Der foreslås rådgivende ingeniører til også at se på vejenes tilstand, så der er uvildige til dette job.  

Regnskabet blev godkendt.  

Ad 4. Budget: Der ønskes ganske tydeligt en post til asfaltkonto.  

Ad 5. Kontingent er uændret. 
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Ad 6. Indkomne forslag. Ingen. 

Ad 7. Valg til  Bestyrelsen: 

Følgende blev valgt Tommy Völcker 

  Holger Sørensen 

  Steen Færch 

Bestyrelsen sammensætning følger herefter: Kim Sand (292), Bent Rewitz (73A), Tommy Völcker 

(244), Holger Sørensen (288) og Steen Færch (316). 

1. Suppleant: Martin Rydberg Nielsen nr. 310 

2. Suppleant: Jesper Bach Sjælland, nr. 100 

Revisorer: Brian Jørgensen  og Kristian Olesen 

Revisorsuppleant: Henning Hansen 

Sct. Hans udvalg er droppet, da der ikke var stemning for den tradition.  

 

Evt. følgende er omtalt: styning af træer og oprydning herefter. 

Græsklipning er stadig Oluf Laursen  

Folder om Nederbyvænget til nye indflyttere. 

Generalforsamlingen sluttede med smørrebrød, ost, øl, vand og kaffe til 34 deltagere. 

Referent: Ingrid Lauritzen 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



Generalforsamling 2014 Side 4 

 

Godkendelse af referat november 2014-11-18 

 

 

______________________________________                _______________________________   

Dirigent Brian Jørgensen    Oldermand Kim Sand 

 

 

 

______________________________________                _______________________________   

Kasserer Holger Sørensen    Sekretær Ingrid Lauritzen 

 

 

 

______________________________________                _______________________________   

Best. Med. Tommy Völcker   Best. Med. Bent Rewitz 

 

 


